
     

       

 

 

 

 

 
 

                   
Referat af generalforsamling mandag den 24.04.23 kl. 19.30 i Knabstrup hallen 

 
• Referent: Johannes Bang 

• Deltagere: Fmd. Lars Pedersen – Lars Holm – Mogens Østergaard – Jesper Nielsen 

Flemming Madsen – Tove Jensen - Rud Hansen – Jesper Kyndal – Sanne Thøgersen 

Max Christensen 

 

• 1. Valg af dirigent. 

Rud Hansen blev valgt som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. 

 

• 2. Bestyrelsens beretning. 

Fmd. Lars Pedersen startede med at fortælle om bestyrelsens sammensætning og hvordan de 

forskellige opgaver er fordelt. 

-Af hændelser kunne der berettes om en påkørt vandmåler i Skolevænget, samt ledningsbrud 

på en Ø50 ledning ligeledes i Skolevænget.                                                                                                                

                          -Renoveringer af ledningsnettet er udført på Abildgårdsvej, hvor der er skiftet   

                          anboringsbøjler samt skiftet stikledingsventiler.    

                           -Til den nye bebyggelse Alkes Have blev der i 2022 indkøbt rør og målerbrønde                                                                                                                   

                            Vandmålere blev også bestil men forventes først leveret i maj md. 

 

                            Holbæk Vandråd. 

              - Vedr. BNBO, så er Knabstrup vandværk fritaget, da der er et ca. 40 meter tykt  

               lerlag oven på boringerne, som går ned i ca. 80 meters dybde. 

              -Holbæk kommune er ved at planlægge nedlæggelse af brandhaner, og som det ser ud nu 

 så bibeholdes der 4 i Knabstrup. Ved kagekassen – Ved sti mellem Skolevej og    

Abildgårdsvej, ved Bakkerupvej samt ved vandværket. 

Kommunen står for nedlæggelse af de øvrige, og arbejdet med nedlæggelsen af 

brandhanerne i Holbæk kommune forventes at blive udført i 2023-2024 

- Nedlæggelse af private boringer er sat i bero, da det ikke er lykkedes at nå til enighed 

omkring vilkårene. 

 

Vandfælleskabet Nordvestsjælland. 

- Den forventet mængde vand til levering i 2022 var 70.000 m3, men endte med 82.246 m3 

I 2023 forventes der leveret 127.719 m3 

Lige pt. Bliver der leveret ca 14 m3/t døgnet rundt. 



 

 

Anlæg og forbedringer 2023 

- Ledningsnet til Alkes Have skal etableres, og hvis der bliver tid så er der stadig lidt 

anboringsbøjler og stophaner i Skolevænget der skal skiftes. 

 

Priser. 

- Vandprisen i 2023 forbliver undret ift. 2022. Dog er der indført et midlertidigt energitillæg 

pga. de høje elpriser. Dette håbes nedsat eller fjernet i 2024 

 

Vandforbrug. 

- Vandforbruget hos de private forbrugere var i 2022 på i alt 49.563 m3, hvilket er et fald på 

4.416 m3 ift. 2021 

I alt er der fra Knabstrup vandværk blevet udpumpet 131.809 m3 i 2022 

 

• 3 + 4. Regnskab. 

- Forretningsfører Max Christensen fremlagde regnskabet, og dette blev godkendt. 

Ligeledes blev budgettet for 2023 fremlagt, og dette blev også godkendt. 

 

• 5. Indkommende forslag. 

- Ingen 

 

• 6. Valg af medlemmer og suppleant. 

- Bestyrrelsen: på valg var Lars Pedersen – Lars Holm og Johannes Bang 

Alle blev genvalgt. 

Sanne Thøgersen stillede op som ny suppleant og blev valgt. 

Den konstitueret bestyrelse er således sammensat sådan: 

Formand. Lars Pedersen 

Næstformand. Johannes Bang 

Vandværkspassere. Lars Holm og Jesper Nielsen 

Medlem. Mogens Østergaard. 

 

• 7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

- Jesper Kyndal var på valg, og blev genvalgt. 

 

• 8. Eventuelt. 

Ikke noget relevant. 

 

Generalforsamlingen sluttede i god ro og orden. 

 

 

 

 Lars Pedersen                                          Johannes Bang 

………………..                                      …………………. 

 

 

 

 Lars Holm                                                Jesper Nielsen 

………………..                                      …………………. 

 

 

 

Mogens Østergaard                                           

..……………………                                  

 

 

 

 





 

 

 

        

                        

 

 


